
 

S u o m e n  T i l a s t o s e u r a   P Ö Y T Ä K I R J A  

HALLITUKSEN KOKOUS 5 / vuoden 2015 hallitus 

Aika  Ke 11.11.2015, klo 16.00–17.30 

Paikka Unioninkatu 35, seminaarihuone 105 (1. krs) 

Läsnä 

Jyrki Möttönen  pj, seuran esimies 

Emma Kämäräinen  rahastonhoitaja 

Paula Bergman  sihteeri 

Tommi Härkänen 

Tara Junes 

Pekka Pere 

Marjo Pyy-Martikainen 

 

poissa: Ari Jaakola (varaesimies), Marjo Kaasila, Marianne Laalo (opiskelijajäsen) 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16:04. 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Työjärjestys 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista työjärjestykseksi. 

4. Ilmoitusasiat 

Pekka Pere tapasi kaksi Routledgen edustajaa ja tiedusteli mahdollisuutta alennukseen kirjoista seuran 

jäsenille. 

5. Edellisen kokouksen pöytäkirja 

Hyväksyttiin hallituksen edellisen kokouksen (kokous 4 / vuoden 2015 hallitus) pöytäkirja. Pöytäkirja 

tallennetaan seuran nettisivuille.  

6. Jäsenasiat 

Seuralle ei ole tullut uusia jäsenhakemuksia. 

7. Talousasiat 

Muutamia Tilastopäivien maksuja karhutaan vielä. Jäsenmaksujen karhuaminen vielä meneillään. 

Päätettiin jatkaa mainostilan ostamista Moodi ry:n Tyyppiarvo-lehdestä 200 eurolla. 



8. Iltapäiväseminaari 

Viime kerralla pohdittiin seuraavan Iltapäiväseminaarin teemaksi esimerkiksi Smart City –aihetta. 

Suunnittelua jatketaan. 

9. Tilastopäivät 

Puhujilta on kysytty tekstejä Tilastoseuran seuraavaan vuosikirjaan. 

10. Muut esille tulevat asiat 

Mainostettiin Maailman tilastopäivän (20.10.) tapahtumia seuran verkkosivuilla ja sähköpostitse. 

Paula Bergman selvittää Twitterissä käytettävän statpublfi-hashtagin taustaa ja ominaisuuksia. 

Pohdittiin, ehdottaako Tilastoseura jäsentä Tutkimuseettisen neuvottelukunnan jäseneksi. 

11. Seuraavan kokouksen ajankohta  

Päätettiin pitää seuraava kokous joulukuun alkupuolella. Päätettiin sopia seuraavan kokouksen ajankohta 

Doodle-kyselyllä. 

12. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin klo 17:01. 

 


